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SLOVENSKO: Známy lekár si stále stojí za svojím, že to, čo tu stvárala vláda Igora Matoviča
v súvislosti s Covidom, nesmieme ako spoločnosť nechať ísť do stratena. „Tí, ktorí sú podľa
mojej úvahy zodpovední za tie desaťtisíce predčasných úmrtí nás teraz presviedčajú, že
urobili všetko najlepšie ako sa v danej chvíli dalo,“ píše Bukovský.

Čo ukazujú nové dáta?
MUDr. Igor Bukovský prichádza s novými oficiálnymi dátami. Podľa nich, úmrtnosť na Slovensku
výrazne klesla. Bukovský sa zamýšľa nad tým, ako sa to mohlo stať.

„Úmrtnosť na Slovensku v prvom štvrťroku medziročne klesla o 17 %, bola nižšia ako v období pred
pandémiou“, oznámil štatistický úrad. Ak by sme prijali uvedené vyhlásenie ako pravdivé, existuje na
to podľa mňa iba toto vysvetlenie,“ začína Bukovský. „V rokoch 2020 až 2022 zabíjali politické a
policajné vynucovanie nezmyselných a vedecky nepodložených tzv. protipandemických opatrení,“
predostiera začiatok svojich téz známy lekár.

Podľa neho ďalšie dôvody sú tieto: „zanedbanie skutočnej prevencie infekčných ochorení (posilnenie
individuálnej imunity), nesprávne alebo zanedbané liečenie ochorenia COVID-19 a narušenie až
neposkytovanie bežnej zdravotnej starostlivosti.“

Nikto nebilancoval!
Bukovský však poukazuje na dôležitú vec. „Tento môj názor a osobné presvedčenie nemôže
spochybniť nikto, pretože NIKTO nevykonal ŽIADNU analýzu použitých opatrení a ich efektu či
následkov.“ Známy lekár pokračuje. „Ani vláda SR, ani Ministerstvo zdravotníctva SR, ani Úrad
verejného zdravotníctva. A už vôbec ich nemohli vykonať médiá, ktoré sa podieľali na šírení hystérie
a masového strachu z novej infekcie,“ dodáva.

„Tí, ktorí sú podľa mojej úvahy zodpovední za tie desaťtisíce predčasných úmrtí a chaos v medicíne,
vede a celej spoločnosti, nás teraz presviedčajú, že urobili všetko najlepšie ako sa v danej chvíli dalo.
Rozhodne nie. Často som mal už od jari 2020 pocit, že keby robili PRESNÝ OPAK toho, čo robili,
výsledok by musel byť lepší. Pozrite sa okolo seba. Ešte tú skazu stále nevidíte?“ uzatvára
svoj príspevok na sociálnej sieti známy odborník.

 

ZDROJ:  Ereport/FB Igor Bukovský

https://cz24.news/mudr-bukovsky-nikto-dodnes-nevykonal-ziadnu-analyzu-pouzitych-covidovych-opatreni-a-ich-efektu/
https://cz24.news/mudr-bukovsky-nikto-dodnes-nevykonal-ziadnu-analyzu-pouzitych-covidovych-opatreni-a-ich-efektu/
https://cz24.news/mudr-bukovsky-nikto-dodnes-nevykonal-ziadnu-analyzu-pouzitych-covidovych-opatreni-a-ich-efektu/

